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Referat ordinær generalforsamling i FC Skanderborg  
Dato: tirsdag den 18. marts 2025 
Sted: Skanderborg Gymnasium, Højvangens Torv 6, 8660 Skanderborg. 
 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen indstillede Erik Vermeij som dirigent, hvilket blev godkendt af forsamlingen. 

2. Beretninger 
Året 2024 

• Tak til alle frivillige, trænere og forældre, som har bidraget til klubbens succes. 
• FC Skanderborg er Skanderborg Kommunes største forening og den tredje største 

fodboldklub i Jylland. 
• Klubben har nu 1.554 medlemmer, hvilket er en stigning på 450 medlemmer over de sidste 

fire år. 
• Stigende krav til organisationen og behov for bedre faciliteter, bl.a. omklædningsrum og 

baneforhold. 
• Planer om eget mødelokale på Fælleden. 

Fællesskab 

• Galla-arrangementet er fortsat en vigtig tradition. 
• Afholdelse af De Frivilliges Dag. 
• Deltagelse i fælles turneringer som Limfjords Cup og Djurs Sommerland Cup. 
• God tilslutning til FCS Smukfest, men der er plads til forbedringer. 

Sportslig beretning 

• Senior kvindeholdet genopstartes.  
• Licenssystemet giver mulighed for samarbejde med AGF. 
• Talenttræning og fodboldskoler som Get Movin’ PåskeCamp og FCS Fodboldskole. 
• Udvidelse af skolesamarbejdet til ud over U17 også at omfatte U18 og U19. 
• Nye trænere: Nisanthan Nadarasa (sportschef fra august 2025), Idrees Sadiki (talenttræner 

for piger), Anne Foss (Get Movin’ ambassadør og spillende assistenttræner for senior 
kvinder), samt Thomas Jacobsen (cheftræner for senior kvinder). 
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3. Godkendelse af årsregnskab 

Torben Bech Andersen fremlagde regnskabet, som blev godkendt af forsamlingen. 

4. Bestyrelsens handlingsplan for kommende år 

Fokus på udvikling af tilbud for alle medlemmer. 

Fokus på fortsat bedre kommunikation og ansættelse af en ny kommunikationsmedarbejder efter 
Emil Sejrsen er stoppet. 

Der arbejdes fortsat med forbedring af de fysiske faciliteter, herunder Spor 3-projektet, som 
omfatter nye omklædningsrum og et hjerterum på Fælleden. Som en del af Spor 3-projektet har 
bestyrelsen valgt at investere opsparede midler (egenkapital) i et møderum med eksklusiv brugsret 
for FC Skanderborg, da dette ikke er en del af Spor 3-projektet. Kommunen har ikke midler til at 
opføre et lokale til FC Skanderborg, hvilket betyder, at klubben selv skal afholde udgiften hertil. 

Der arbejdes desuden videre med opgradering af Vestergade-anlægget, nyt stadionbyggeri samt 
udskiftning af den gamle kunstgræsbane på Fælleden. 

Endelig er der fortsat fokus på at styrke frivillighedsudvalget og rekruttere flere hænder til sponsor- 
og eventudvalget. 

 

5. Budget og kontingentfastsættelse 

Budget blev fremlagt og godkendt.  

Bestyrelsen foreslog en kontingentstigning for U13-U16 drenge fra 1.500 kr. til 1.800 kr. halvårligt, 
hvilket blev vedtaget. Argumentet for stigningen er, at tilbuddet til U13-U16 drenge på talentniveau 
er forbedret og samtidig dyrere at drive. Det omfatter blandt andet adgang til fysioterapeut, fysisk 
træning, tilbud fra AGF om ekstra træning samt krav om uddannede trænere på talentholdene. 

 

6. Indkomne forslag 

Forslag om gratis kontingent for oldboys-spillere, der samtidig træner deres børn i klubben. 
Forslaget blev nedstemt med argumentet, at størstedelen af medlemmerne i FC Skanderborg yder 
frivilligt arbejde, hvilket er med til at drive klubben. Kontingenter dækker ca. en tredjedel af 
klubbens udgifter og er ikke tilstrækkelige til at dække de faste omkostninger. Hvis oldboys-spillere 
skulle fritages for kontingent, ville mange andre frivillige med rette kunne kræve det samme. 
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Forslag om årlig kontingentjustering efter en indeksnøgle. Det blev forslået, at bestyrelsen 
undersøger muligheden for kontingentjusteringer reguleret efter en fast indeksnøgle. Bestyrelsen vil 
se nærmere på dette.  

 

7. Valg af formand 

Formanden, Thomas Krogh Mathiasen, var ikke på valg og fortsætter. 

 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Flemming Stenvang Hamborg (på valg, men ønskede ikke genvalg) 
• Morten Sjelborg-Sørensen (på valg, men ønskede ikke genvalg 
• Klaus Rehnquist (på valg - genvalgt for 2 år) 
• Martin Borch opstillede og blev valgt for to år 

 
Følgende bestyrelsesmedlemmer var ikke på valg i år: 

• Maja Slott Madsen 
• Torben Bech Andersen 
• Jakob Peter Thomsen 
• Thomas Krogh Mathiasen (Formand) 

Bestyrelsen for 2025-26 består hermed af Thomas Mathiasen, Klaus Rehnquist, Martin Borch, 
Torben Bech Andersen, Maja Slott Madsen og Jakob Thomsen. 
 
Da bestyrelsen efter generalforsamlingen består af 6 og ikke 7 medlemmer, så har bestyrelsen ret til 
selv at supplere op med et syvende bestyrelsesmedlem. 
 

9. Valg af revisor 

Bestyrelsen indstillede Revision-Partner ved Per K. Jensen, som blev valgt. 

 

10. Eventuelt 

Der blev diskuteret forskellige initiativer, herunder styrkelse af fællesskabet, frivillighed og sociale 
ansvarstiltag såsom "FC Demens". 

Mødet blev herefter afsluttet. 

11. juni 2025


